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〜We Make Every Guest Happy！〜 

大阪市福島区海老江 1 丁目 1 番 31 号 

インバウンド向け相撲エンタテインメントショーホール THE SUMO HALL 日楽座 OSAKA 

 「クールジャパン・プラットフォームアワード 2025」優秀賞受賞！ 

CJPF アワード 2025 は、アフターコロナでインバウンドが回復し日本への関心が高まる中、日本の魅力

を海外に発信し、日本のファンを拡大するクールジャパン戦略を推進すべく、開催されています。プロジェ

クト部門（事業）は、海外展開・インバウンドにおいて、日本の魅力の体験価値を高めたプロジェクトを表彰

するもので、「THE SUMO HALL 日楽座 OSAKA」が、1500 年以上の歴史を持つ「相撲」を身近に感じるこ

とができる事業として評価され、この度の受賞となりました。 

株式会社阪神コンテンツリンクが運営する、インバウンド向け相撲エンタテインメントショーホール「THE 

SUMO HALL 日楽座 OSAKA」（所在地：なんばパークス 8 階）は、クールジャパン官民連携プラットフォーム

（内閣府知的財産戦略推進事務局）が主催する「クールジャパン・プラットフォームアワード 2025」(以下、

CJPF アワード 2025)において、「SUMO エージェンシー」である株式会社オープンボックスと連名で、「プロ

ジェクト（事業）部門」優秀賞を受賞しました。 

 

表彰式の様子 
（株式会社オープンボックス 代表取締役 田代良徳氏） 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

■ プロジェクト部門 審査員コメント 

 

 

ローレン・ローズ・コーカー審査員（Vegas PR Group 代表） 

ご受賞おめでとうございます！相撲の企画が受賞するのは初めてとのこと、大変素晴らしいです。世界中の 

方々が引き続き相撲を身近に感じ、楽しめる機会が広がり、この伝統が末永く受け継がれることを願っておりま 

す。心よりお祝い申し上げます！ 

■ 受賞コメント 

 

 

株式会社オープンボックス 代表取締役 田代良徳氏 

この度は素晴らしい賞をいただき、心から感謝申し上げます。 

私たちは、訪日観光客に相撲エンタテインメントを通じて「日本文化の新たな楽しみ方」を提供しています。昨

年 5 月の開業以来、約 90 の国と地域からご来場いただき、世界中に相撲の魅力が広がっていることを実感し

ています。今後も相撲文化の普及と観光振興に貢献し、より多くの方々に日本文化「相撲」を楽しんでいただけ

る場を提供してまいります。 

■ 「CJPF アワード 2025」概要 

 

 

クールジャパン官民連携プラットフォーム(内閣府知的財産戦略推進事務局）が主催する、海外に向けて日

本の魅力を発信し共感を促す「ムービー（動画）」と、海外展開・インバウンドにおいて日本の魅力の体験価値

を高めた「プロジェクト（事業）」を募集し、表彰するアワードです。 

コンテンツ(ゲーム、アニメ、マンガ・出版、実写、音楽/ライブ・エンタメなど)や食・食文化、観光、化粧品・ファ

ッションなどのものづくり、流通・サービス、伝統産業・文化、地域産業・地域文化、最先端の産業・技術・文化

などの幅広い分野にて、令和 6 年 8 月 6 日（火）から 9 月 30 日（月）まで募集しました。 

計 371 件（ムービー部門：268 件・プロジェクト（事業）部門：103 件）の応募の中から、「新たなクールジャパン

戦略」の取組みとしてふさわしい動画や事業を審査会にて選考しました。 

＜CJPF アワード 2025 サイト＞https://cjpf.jp/award/  

 

 

■ 受賞プロジェクト（事業）について 

 

 

映像、音響、照明を駆使した全編英語による相撲エンタテインメントショーは、元大相撲力士により①相撲

の歴史の紹介、②技やルールの解説、③迫力満点の取組の実演、さらには④力士との相撲勝負（抽選）や、

⑤記念撮影（希望者全員対象）といった体験型コンテンツを通じて、没入感を持って相撲の魅力を存分に味わ

うことができます。 

 

また、幕の内弁当や相撲の定番料理「ちゃんこ鍋」の提供、プロの落語家による MC 進行など、相撲に留ま

らず、気軽に日本文化を体験できるユニークな機会を提供しています。開業から半年足らずで来場者数

10,000 人を達成し、2025 年 3 月現在では、世界約 90 の国と地域からご来場いただいています。 

 

今後も「THE SUMO HALL 日楽座 OSAKA」は、相撲エンタテインメントを通じて「日本文化の新たな楽しみ

方」を提供し続け、さらに多くの方々に相撲を気軽に楽しんでいただける場を創出していきます。また、海外展

開にも注力し、日本文化の発信をより一層推し進めます。 

 

 

 

 

 

昨年 5 月に大阪ミナミのなんばパークスにオープンした「THE 

SUMO HALL 日楽座 OSAKA」は、1500 年以上の歴史を誇る日

本の伝統文化「相撲」の魅力を、大阪から世界へ発信するインバ

ウンド向けの相撲エンタテインメントショーホールです。 

 

 

 

 

https://cjpf.jp/award/


 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

施 設 名 称： THE SUMO HALL 日楽座 OSAKA （ザ・スモウホール ヒラクザ オオサカ） 

所 在 地： なんばパークス ８階 (大阪市浪速区難波中 2-10-70) 

営 業 時 間： 11:00～23：00 （11:00～17:00 はスーベニアショップのみの営業） ※公演時間により変更の場合があります。 

定 休 日： 毎週火曜日、年末年始（12/31・1/1） ※繁忙期は火曜日も営業  

チ ケ ッ ト 価 格： 〔Sumo Show〕 音響・照明・映像を駆使した、体験型の相撲エンタテインメントショー 

S 席：16,000 円 A 席：12,500 円（こども：9,000 円) B 席：9,500 円（こども：7,000 円） ※税込 

※上記チケット価格は、2025 年 3 月 31 日までの公演に適用されます。 

※2025 年 4 月 1 日以降の公演では、座席名称などに変更があります。詳しくは公式サイトをご確認ください。 

※すべての公演チケットに、「日楽座弁当」または「日楽座スナックバッグ」とワンドリンク付き。 

※こどもは 3 歳以上 12 歳以下（「日楽座こども弁当」の提供となります。） 

※高級弁当（+4,000 円）・ハラール弁当（+2,000 円）・ヴィ―ガン弁当（+2,000 円）もお選びいただけます。 

※お弁当のご予約は公演日 3 日前の午前 10 時のお申込みまで。それ以降は「日楽座スナックバッグ」のみ提供。 

※公式サイトからのチケット予約は公演日当日午後3 時まで。それ以降は店舗にお越しいただくかお問合せください。   

  〔Sumo Workshop Experience〕 相撲の基本的な稽古や技を、元プロ力士から直接学び体験 

大人：14,000 円 こども：9,000 円 ※税込 

※すべての公演チケットに、ちゃんこ鍋（1 杯/1 人）とワンドリンク付き。 

※こどもは 3 歳以上 12 歳以下 

※こちらの公演は不定期開催です。詳しい公演スケジュールは公式サイトをご確認ください。 

公 式 サ イ ト： https://hirakuza.net/  

 

■ THE SUMO HALL 日楽座 OSAKA 概要  

 

＜会社概要＞ 社名  株式会社阪神コンテンツリンク HANSHIN CONTENTS LINK CORPORATION  
本社所在地  大阪市福島区海老江 1 丁目 1 番 31 号 阪神野田センタービル 10F  
資本金   230,000 千円（阪神電気鉄道株式会社 100％出資。阪急阪神東宝グループ） 
事業内容  コンテンツ事業、音楽事業、広告メディア事業、サイン制作事業  
当社は、ビルボードライブや阪神甲子園球場のイベント運営等で培ったエンタテインメントショービジネスのノウハウを本事業に活用します。 

 
 
 
 
 
 
 
 

https://hirakuza.net/
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The Inbound-oriented Sumo Entertainment Show Hall  

“THE SUMO HALL HIRAKUZA OSAKA” 

 Received the Excellence Award at the "Cool Japan Platform Award 2025"!  

The CJPF Award 2025 was established to promote the Cool Japan Strategy, aiming to share Japan’ 

charm and appeal with the world and expand its global fan base. With inbound tourism recovering in the 

post-pandemic era and interest in Japan rising, the award recognizes outstanding initiatives that 

contribute to these goals. 

The "Project (Business) Category" recognizes and honors initiatives that enhance the experience of 

Japan's charm for overseas expansion and inbound tourism. "THE SUMO HALL HIRAKUZA OSAKA" was 

awarded for its outstanding contribution as a project that allows visitors to experience "sumo," a 

traditional Japanese sport with over 1,500 years of history, in an accessible and engaging way. 

Hanshin Contents Link Co., Ltd., which operates the inbound-oriented sumo entertainment show hall 

"THE SUMO HALL HIRAKUZA OSAKA" (located on the 8th floor of Namba Parks), has been awarded 

the Excellence Prize in the "Project (Business) Category" of the "Cool Japan Platform Award 2025" 

(CJPF Award 2025). This award is hosted by the Cool Japan Public-Private Partnership Platform under 

the Intellectual Property Strategy Headquarters of the Cabinet Office. The recognition was received 

jointly with Open Box Co., Ltd., a talent agency specializing in sumo entertainment. 

Award Ceremony Overview 
Open Box Co., Ltd. The President and CEO, Mr. Yoshinori Tashiro 

〜We Make Every Guest Happy！〜 

1-1-31 Ebie, Fukushima-ku, Osaka 

 

HANSHIN CONTENTS LINK CORPORATION 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

■ Project Department: Comments from the Jury 

 

 

Judge Lauren Rose Kocher (Representative of Vegas PR Group) 

Congratulations on your award! This is the first time a sumo-related project has received such recognition, which is 

truly wonderful. I sincerely hope that people around the world will continue to feel close to sumo and have more 

opportunities to enjoy it, ensuring that this tradition is passed down for generations to come. My heartfelt 

congratulations to you! 

■ Comments from the Awardee 

 

 

We are deeply honored to receive this prestigious award and extend our sincere gratitude. 

At THE SUMO HALL HIRAKUZA OSAKA, we strive to offer new ways to experience Japanese culture through 

sumo entertainment for international visitors. Since our opening in May last year, we have welcomed guests from 

approximately 90 countries and regions, reaffirming sumo’s growing global appeal. 

Moving forward, we remain committed to promoting sumo culture and contributing to tourism development, 

providing even more people with the opportunity to experience and enjoy the rich traditions of Japan’s national 

sport, sumo. 

■ About the "Cool Japan Platform Award 2025" 

 

 

The Cool Japan Platform Award 2025, hosted by the Cool Japan Public-Private Partnership Platform under the 

Intellectual Property Strategy Headquarters of the Cabinet Office, recognizes and honors the "Movie (Video) 

Category" that promote Japan's charm and foster global empathy, as well as the "Project (Business) Category" 

that enhance the experiential value of Japan's appeal in overseas expansion and inbound tourism. 

The award invited submissions across a wide range of fields, including content (such as games, anime, 

manga/publishing, live-action films, music/live entertainment), food and food culture, tourism, cosmetics and 

fashion, manufacturing, distribution and services, traditional industries and culture, regional industries and culture, 

and cutting-edge industries, technologies, and culture. The submission period was from Tuesday, August 6, 2024, 

to Monday, September 30, 2024. 

Out of a total of 371 entries [268 in the Movie Category and 103 in the Project (Business) Category], videos and 

businesses that were deemed to align with the "New Cool Japan Strategy" were selected by the selection 

committee. 

<The official website of the Cool Japan Platform Award 2025: https://cjpf.jp/award/ >  

■ About the Award-Winning Project  

 

 

The sumo entertainment show, performed entirely in English, combines dynamic visuals, immersive sound, and 

dramatic lighting, featuring former professional sumo wrestlers.  

The program offers a rich and engaging experience through: 

1. An introduction to sumo’s history using stunning audiovisual effects. 

2. An explanation of sumo techniques and rules with a touch of humor. 

3. Exciting live sumo matches, showcasing the power and skill of the wrestlers. 

4. A hands-on sumo experience, where selected audience members can challenge a wrestler in the ring. 

5. A commemorative optional group photo session, open to all guests. 

 
Beyond sumo, the experience is further enriched with authentic Japanese cuisine, including Makunouchi Bento 

(traditional Japanese boxed meals) and the sumo staple Chanko Nabe (hotpot stew). Additionally, a professional 

Rakugo storyteller serves as the show’s MC, adding a uniquely Japanese comedic flair. Together, these elements 

create an accessible and immersive cultural experience, making it easy for international visitors to engage with 

Japanese traditions in a fun and interactive way. 

In less than six months since its opening, THE SUMO HALL HIRAKUZA OSAKA welcomed its 10,000th visitor. As 

of March 2025, we have welcomed guests from approximately 90 countries and regions around the world. 

 
Moving forward, THE SUMO HALL HIRAKUZA OSAKA will continue to provide new ways to experience Japanese 

culture through sumo entertainment, creating a space where even more people can enjoy sumo in an accessible 

and engaging way. Additionally, we are expanding our international outreach, further promoting Japanese culture 

to audiences around the world. 

 

 

 

 

Opened in May last year in Namba Parks, Osaka Minami, "THE SUMO HALL 

HIRAKUZA OSAKA" is an inbound-focused sumo entertainment show hall dedicated 

to showcasing the charm and appeal of Japan’s traditional sport, sumo, which boasts 

a history of over 1,500 years. From Osaka, it brings the thrill of sumo to audiences 

worldwide, offering a unique cultural experience tailored for international visitors. 

 

 

 

https://cjpf.jp/award/


 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

F a c i l i t y  N a m e: THE SUMO HALL HIRAKUZA OSAKA 

L o c a t i o n: 8th Floor of Namba Parks (2-10-70 Nambanaka, Naniwa-ku, Osaka City) 

Operating Hours: 11:00-23:00 (Souvenir shop only open from 11:00-17:00) *Please note that performance times are subject to change. 

D a y s  C l o s e d: Every Tuesday, The year-end and New Year holidays (12/31・1/1) *Open on Tuesdays during busy periods. 

Ticket Information: [Sumo Show]  

An immersive sumo entertainment utilizing sound, lighting, and visual effects. 

S-seat: ¥16,000, A-seat: ¥12,500 (Child: ¥9,000), B-seat: ¥9,500 (Child: ¥7,000) *Tax included 

*The ticket prices above apply to performances until March 31, 2025. 

*Starting April 1, 2025, there will be changes to seat names. Please check the official website for details. 

*All seats include “HIRAKUZA Bento,” “HIRAKUZA Child Bento,” or “HIRAKUZA Snack Bag” and one drink. 

*Children are from ages 3 to 12 years. (Children get a “HIRAKUZA Child Bento.”) 

*Food additional fees: Premium Bento (+\4,000), Halal Bento (+\2,000), and Vegan Bento (+\2,000) 

*Bento orders are accepted until 10:00 AM three days prior. After that, only “HIRAKUZA Snack Bag” is available. 

*Tickets reservation from official site are accepted until 3:00 PM of the performance date.  

After that, please visit our venue or contact us to purchase a ticket. 

[Sumo Workshop Experience]  

Learning and experiencing the basic sumo training directly from former professional sumo wrestlers. 

Adult: ¥14,000, Child: ¥9,000 *Tax included 

*All seats include “Chanko Nabe” (one bowl per serving) and one drink. 

*Children are from ages 3 to 12 years. 

*This performance is held irregularly. For the latest schedule, please visit our official website. 

U R L : https://hirakuza.net/   

 

■ Overview of THE SUMO HALL HIRAKUZA OSAKA 

 

Company Name HANSHIN CONTENTS LINK CORPORATION  

Headquarters Hanshin Noda Center Building 10F, 1-1-31 Ebie, Fukushima-ku, Osaka City, Japan 

Capital funｄ ¥230 million (100% investment by Hanshin Electric Railway Co., Ltd., a part of Hankyu Hanshin Toho Group) 

Business Description Contents industry, music business, advertising media sales, signage production Our company will utilize the 

expertise of entertainment show business cultivated through operations. 

 

https://hirakuza.net/
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面向外国游客的相扑表演馆 THE SUMO HALL 日乐座 OSAKA 

 荣获 「CJPF AWARD 2025」优秀奖！ 

CJPF AWARD 2025 是在后疫情时海外恢复了访日的迹象并且增高了对日本的兴趣的情况下，为了更

好的向海外游客推广日本的魅力，扩大海外粉丝的在 COOLJAPAN 的战略方针而举办的。在项目部

门（事业）主要是表彰在开展入境游等提高日本魅力的体验价值的项目，日乐座是作为可以让游客近距

离的接触享誉 1500 年以上的历史的相扑而受好评，这次荣获优秀奖。 

株式会社 HANSHIN CONTENTS LINK CORPORATION 运营的面向外国游客的相扑表演馆“THE 

SUMO HALL 日乐座 OSAKA”（以下简称日乐座：所在地：Namba Parks 8 楼），与株式会社 OPENBOX

（相扑机构）联名荣获由 COOL JAPAN 运营的官民连携平台（内阁府知识财产战略推荐事务局）主办

的「CJPF AWARD 2025」的「项目事业部门」优秀奖。 

 

表彰仪式 
株式会社 OPEN BOX 代表取缔役 田代良德氏 

〜We Make Every Guest Happy！〜 

1-1-31 Ebie, Fukushima-ku, Osaka 

 

HANSHIN CONTENTS LINK CORPORATION 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

■ 项目部门 审查员评语 

 

 
劳伦-罗斯-科克尔 审查员（Vegas PR Group 代表） 

恭喜获奖！相扑企画获奖是第一次，非常好。 

让世界各国的人可以这么近距离的接触相扑，享受相扑的乐趣。真心祝愿通过这个项目可以让这个传统文

化继续传达下去！ 

■ 获奖感言  

 

 
这次可以荣获这个奖，衷心表示感谢。 

我们为来访的游客通过相扑表演提供「传达日本文化的新的享乐方式」。自去年 5 月开业以来，约有来自

90 个国家，地区的游客前来观看，感受相扑的魅力。今后继续传扬相扑文化为观光振兴做贡献，让更多的

人享受日本文化「相扑」。 

■ 「CJPF AWARD 2025」概要 

 

 
COOLJAPAN 官民连携的平台(内阁府知识财产战略推进事务局）主办的募集通过视频等面向海外推广

日本的魅力以及在入境游通过提高日本魅力体验的「项目（事业）」来表彰的奖。 

令和 6 年 8 月 6 日（周二）～9 月 30 日（周一）在内容(游戏、动漫・出版、实景拍摄，音乐/音乐会・娱乐

等)，食物・饮食文化，旅游，化妆品・时尚等制造业，物流・服务业，传统产业・文化，区域产业・区域文

化，先端产业・技术・文化等广阔的领域开展募集。 

共计 371 件[视频部门：268 件・项目（事业）部门：103 件]的报名里通过是否符合「新的 COOLJAPAN 战

略」的条件针对视频，事业单位开展了审查会做了选考。 

＜CJPF AWARD 2025 网页＞https://cjpf.jp/award/  

 

 

■ 关于授奖项目（事业） 

 

 

日乐座是通过映像，音响，照明来呈现全程使用英语解说的相扑表演馆。表演内容由原本是大相扑力

士进行①相扑的历史介绍②技巧与规则的解说③魄力十足的比赛④与力士一决胜负（抽选）⑤纪念拍照

（全员可以）的以上环节构成，让游客通过参与增加对相扑的魅力的理解与意会。 

 

另外馆内还提供幕之内的便当，相扑的主要料理「相扑火锅」，还有专业落语家来主持表演等，除了相

扑，还提供了很多日本传统文化的体验机会。开业之后不到半年以超过 10,000 人来馆、在 2025 年 3 月现

在约有来自 90 个国家，地区的人前来观看。 

 

今后日乐座将继续通过相扑表演来传达「日本文化的享乐方式」，让更多的人可以更方便地接触到相

扑。另外将这个事业继续向海外推广，增进日本文化的传播。 

 

 

 

 

 

去年 5 月在大阪难波的 Namba Parks 商业城里开业的日乐

座是一个面向外国游客的相扑表演馆，在这里向世界推广拥有

1500 年以上的历史的日本传统文化相扑的魅力。 

 

 

 

 

https://cjpf.jp/award/


 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

设  施  名  称： THE SUMO HALL 日乐座 OSAKA 

所     在   地： Namba Parks ８楼 (大阪式浪速区难波中 2-10-70) 

营  业  时  间： 11:00～23：00 （11:00～17:00 只有纪念品商店营业） ※公演时间有可能变更。 

定    休    日： 每周二，年末年初（12/31・1/1） ※繁忙期周二也营业  

票          价： 〔相扑表演〕 使用音响・照明・映像的相扑娱乐表演 

S 席：16,000 日元 A 席：12,500 日元（儿童：9,000 日元) B 席：9,500 日元（儿童：7,000 日元） ※含税 

※以上的票价适用于 2025 年 3 月 31 日为止的公演。 

※2025 年 4 月 1 日之后的公演座位名称将有所变更。详情请查看官网。 

※所有的公演票券里包含了「日乐座便当」或者「日乐座零食包」与 1 种饮料。 

※儿童为 3 岁以上 12 岁以下（提供「日乐座儿童便当」。） 

※高级便当（+4,000 日元）・清真便当（+2,000 日元）・纯素便当（+2,000 日元）也可以选择。 

※便当需要在公演日的 3 天前的上午 10 点为止购买。之后将变为「日乐座零食包」。 

※官网购买的情况可以在公演日当天下午 3 点为止。之后可以前往店铺咨询。   

  〔相扑演练体验〕 跟着原专业相扑选手体验相扑的基本练习以及动作 

大人：14,000 日元 儿童：9,000 日元 ※含税 

※所有的票价里包含了相扑火锅（1 碗/1 人）与 1 种饮料。 

※儿童 3 岁以上 12 岁以下 

※体验型公演为不定期举办。详细公演日请确认官网。 

官          网： https://hirakuza.net/  

 

■ THE SUMO HALL 日乐座 OSAKA 概要  

 

＜公司概要＞ 公司名称  株式会社 HANSHIN CONTENTS LINK CORPORATION  
本社所在地  大阪市福岛区海老江 1 丁目 1 番 31 号 阪神野田 Center building 10F  
资本金   230,000 千日元（阪神电气铁道株式会社 100％出资。阪急阪神东宝集团） 
事业内容  内容制作事业，音乐事业，广告媒体事业，标识制作业务  

本公司将利用其在 Billboard Live 和阪神甲子园球场举办活动时积累的娱乐表演业务方面的专业知识运营这个相扑表演事业。 

https://hirakuza.net/

